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Udsættelse af Generalforsamling 

 

Grundet COVID19 restriktionerne, anbefales det fra DIF og 
DBU, at generalforsamlinger udskydes. 

 

Derfor er generalforsamlingen i Korsholm idrætsforening 
udsat på ubestemt tid, men hold øje med klubbens 

hjemmeside, samt Facebook.  
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Året der gik 2020 
NNyy  bbeessttyyrreellssee::  

Da vi har haft nogle udskiftninger i bestyrelsen, har vi 
brugt året på at finde hinanden, få vendt alle vores 
tanker, drømme og håb for Korsholm IF. Vi har 
undersøgt de forskellige muligheder for at, være med 
til at skabe endnu mere engagement, sammenhold og 
fællesskab i vores fantastiske lille oase. 

FFlleerree  mmeeddlleemmmmeerr::  

Vi har i året der er gået formået at tiltrække flere aktive 
medlemmer, hvor vi specielt på børnesiden har oplevet 
en kæmpe fremgang. Det har givet endnu mere blod på 
tanden, og vi vil starte et hold mere op.  Og der er altid 
plads til flere hold. Vi har i samarbejde med friskolen, 
haft mulighed for indendørs fodbold for de små, hen 
over  

AArrbbeejjddssddaaggee::  Vi har haft arbejdsdage i klubben, hvor 
det store sammenhold virkelig blev tydeligt og hvor vi 
fik ordnet ukrudt, beskæring af træer, maling af vores 
halvtag, ikke mindst nogle timer i hyggeligt samvær 
med hinanden. I en klub som vores, og hvor vi har 

været samlet børn og voksen om at skabe rammerne 
for endnu bedre vilkår til at udøve sport,  

ÅÅrreett  nneeddttuurr::  Vores helt store nedtur, var da det blev 
klart at vi under ingen omstændigheder havde 
mulighed for at afholde den årlige sportsfest på 
sædvanligvis pga. forsamlingsforbud på under 50 pers. 
Forhåbentligt vender vi tilbage med en brag af en fest 
til august. 

SSeenniioorr::  Vores senior hold har i år for første gang i flere 
år kørt med både 7-11 mands hold, og det forsætter vi 
med til næste sæson. Det giver endnu flere muligheder 
for at alle mand kan få passet fodbold ind i en travl 
hverdag. Den store fremgang i antal spillere, giver 
bestemt grobund for endnu et fantastisk år.  

UUddee  oommrrååddee  mmeedd  ggrriillllhhyyttttee  oogg  ffiittnneessss::  

Vi har søgt byggetilladelse, til vores nye og spændende 
ude område, med bålplads, hytte og ikke mindst en 
masse udendørs fitness udstyr.  
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Vi får forskellige redskaber hvor man 
kan lave øvelser som dækker hele 
kroppen. Vi forventer at kunne 
opstarte projektet i løbet foråret, når 
byggetilladelsen kommer. 

Vi glæder os til at byde alle velkommen til vores nye 
fællesområde. 

Foresættes på næste side 

 

 

  

  

 

 

At drive frivillig forening i en Corona verden 

Som alle andre steder, er vores forening ramt på flere 
måder. Vi har været nødsaget til at ændre kursen, både 
frem og tilbage og vi har fløjet mens vi har bygget flyveren. 
Det har givet nogle små bump på vejen. Vi har oplevet 
hvordan vi har været nødt til at aflyse arrangementer og 
tiltag der skulle have fundet sted og være med til at skabe 
sammenhold og fællesskab i hele lokalområdet. 

Det har givet os tid til at tænke alle tanker og ideer 
igennem. Kigge hinanden i øjnene og på ny blevet enige om, 
at skabe de tiltag, og bruge de kræfter der er påkrævet for 
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at få det til at lykkes i 2021, forhåbentlig kan vende tilbage 
til en nogenlunde normal hverdag igen. 

Med alle de udfordringer der har været gør det det intet 
mindre end fantastisk at mærke den store opbakning, 
velvilje, omstillingsparathed og kæmpe gejst der har været, 
på at få alle de Corona tiltag til at fungere til glæde og gavn 
for alle medlemmerne fra de frivillige i og omkring klubben. 
Så en kæmpe tak til alle for et år vi aldrig vil glemme i 
Korsholm If. 

Vi har stadig plads til dig i vores forening!  

Ronni Mortensen 

 

TFUA- for spillere i Team Favrskov Håndbold, 
der vil lidt mere 

Så er sæson to gået i gang i TFUA (Team Favrskov Udviklings 
Akademi) TFUA er for spillere i TFH 7.-9.klasse, der ønsker 
at udvikle sig individuelt både på det fysiske og tekniske 
niveau i håndbold. 

 

Da TFUA startede op i sidste sæson var det med 13 spillere. 
I år er akademiet vokset, og vi er pt. oppe på 28 spillere, der 
kommer to gange ugentligt til hhv. et teknisk og et fysisk 
træningspas.  

TFUA ligger vægt på, at der er plads til ALLE 
håndboldspillere i klubben uanset niveau. Det eneste krav 

der eksisterer er, at man som spiller skal være villig til at 
være en indsats for at rykke sig. Her er man som spiller selv 
ansvarlig for sin indsats, og afbud er som udgangspunkt ikke 
en mulighed. 
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Tak til KIF: 

En september aften her I efteråret efter 
vores Oldboys kamp på hjemmebane fik 
jeg til min store overraskelse overrakt 
DBU SØLVEMBLEM af fodboldformand 
Jan Frier. Jeg kom til klubben I 1968 som 
fodboldspiller og har haft spændende 
opgaver i klubben såsom 
ungdomstræner, kasserer, seniortræner 
og fodboldformand. Jeg har i perioder 
været væk fra klubben både som spiller 
og træner - men KIF vil altid være den 
klub, hvor mange gode oplevelser, fællesskaber, venskaber 
og socialt indhold står stærkt hos mig. TAK til DBU JYLLAND 
for anerkendelsen, til KIF for at indstille mig, men allermest 
TAK til KORSHOLM I.F. for mange gode år indtil nu og 
fremover. 

Gert Brund

 

spilerne en bredere tilgang til og forståelse af hvad et 
betyder at være en ung spiller i en klub som TFH.  

Vi håber med projektet at kunne fastholde håndboldspillere 
lokalt og løfte træningsmiljøet, klubben & 
foreningskulturen.  

Skrevet af Christian Poulsen(CP) 

 

MELD DIG IND 
II  vvoorreess  lliillllee  iiddrræættssffoorreenniinngg  oogg  
ggøørr  eenn  ffoorrsskkeell..  VVii  hhaarr  bbrruugg  
ffoorr  ddiigg..  FFoorr  ssaammmmeenn  kkaann  vvii  
sskkaabbee  eett  ggooddtt  ffoorreenniinnggsslliivv. 
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Tak til alle frivillige, og 
medlemmer for indsatsen og 

forståelsen igennem 2020 

Vi ses i 2021 

 

 

 

En præsentation af vores nye træner, klar til 
at starte U5-U6 fodbold op I Korsholm If: 

Mit navn er Thor og jeg er 31 år gammel. Jeg er flyttet til 
Foldby med min kæreste for 2 år siden. Vi har 2 drenge på 2 
og 4 år.  

Jeg har selv spillet meget fodbold som dreng, men har dog 
ikke trænet før, så jeg er frisk på gode input og ideer. Jeg 
tænker umiddelbart at vi skal spille fodbold mod/med 
hinanden på ungernes præmisser (deres alder taget I 
betragtning). 

Derudover vil vi bruge lege både som opvarmning og som 
socialt samvær. Der hvor det giver mening vil vi tage en 
bold med I legen 

Vi vil med vores børnehold I år, træne på Korsholm skole, så 
børnene igen kan komme, lige efter børnepasning. 

Hold øje med vores facebooksiden, hvor information 
kommer lige så snart vi må starte op igen efter corona. 

Håber vi ses til foråret.  

Thor 
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Vi har igen i år haft U6 og U7 fodbold i KIF. 

På grund af Corona var sæsonstarten udskudt til 
August. Da det blev muligt at spille fodbold, 
strømmede det til med børn. Vejret var fantastisk, og 
vi havde børn med masser af gåpåmod. Vi endte med 
at være ca. 17 børn til hver træning. Børnene har 
deltaget i 3 udendørsstævner, og vi har nået at deltage 
i et enkelt indendørsstævne, inden Corona igen satte 
en stopper for alt boldspil. Vi har heldigvis nået at få 
en masse gode træningstimer indendørs i friskolens 
hal hver tirsdag fra kl. 16-17. De fleste indendørs 
træninger har 
været uden 
forældrenes 
tilstedeværelse i 
hallen. Det har 
børnene klaret 
utrolig godt. 
Ingen har savnet 
eller manglet 
sine forældre.  
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Alle børnene kender stort set hinanden og har et rigtig 
godt venskab. Man lærer også meget ved at blive en 
del af en foreningskultur fra en tidlig alder (eks. 
hvordan man fungerer i et fællesskab, hvordan man 
skal høre efter, prøve at forstå en øvelse og være 
vedholdende).  

Børnene har lært 
meget på blot et 
halvt års tid. Bare 
dét at kende 
reglerne kan være 
svært til en start.  
Resultatmæssigt 
har forældrene på 
sidelinjen ikke fået ondt i hænderne af at klappe efter 
hvert mål, men vi har i den grad hygget os. Efter hver 
træning og kamp har børnene fået en kiks, og så er 
antal mål i begge ender hurtigt glemt. Vi håber meget 
at kunne færdiggøre sæsonen. Det er rigtig ærgerligt, 
at det ikke er muligt i øjeblikket. Vi glæder os til flere 
gode stunder med ungerne. 

Heine & Christian 

 

Herresenior fodbold 

Hvis nogen skulle være i tvivl, så lever seniorfodbolden i 
vores hæderkronede klub i allerbedste velgående! Der er 
dog ALTID plads til flere, uanset niveau, så del gerne det 
gode budskab.   

 

Til trods for de restriktioner, Coronaen har medført, griber 
vi hver en chance for at hyggetræne og eftertrænehygge så 
meget vi efter omstændighederne kan og må. Helt ind i 
december gjaldt det både indendørs og udendørs. I løbet af 
efteråret har vi også spillet kampe, både i 7-mands-, og 11-
mandsturneringen, og selvom der var hård modstand fra en 
masse lukkede Århus-hold, har humøret været højt, og 
både indstilling og opbakning til hinanden har været 
fremragende! 
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Forårssæsonen står snart for 
døren, og målsætningen er, at 
den positive stemning 
fortsætter, at vi får et endnu 
stærkere samarbejde med 
oldboysholdet, og at vi får 
ræddi’ mange spillere at se på 
træningsbanen – både nye og 
gamle.  

Om vi tilmelder et eller to hold 
til turneringen, afhænger af 
opbakningen – Corona og dens 
restriktioner er jo også en fræk 
lille joker, og det er endnu for 
tidligt at spå om effekten i 
forhold til træning g og kampe.   
Sikkert er det dog, at lige så 
snart vi igen må komme på græs, bliver der igen lavet 
neller, spillet ”gris”, dystet, grinet og hygget på Norring 
stadion! Sikkert er det også, at ALLE er velkomne, og at vi 
glæder os!  Så hold øje med digital info i Facebook-
grupperne for hhv. KIF og Foldby, eller ræk ud til Christian 
Esman på tlf. 22643785 eller undertegnede på 20222296, så 
har vi din ryg. På herreseniors vegne, de bedste hilsner, 

Kristian Holten - holdleder.  
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neller, spillet ”gris”, dystet, grinet og hygget på Norring 
stadion! Sikkert er det også, at ALLE er velkomne, og at vi 
glæder os!  Så hold øje med digital info i Facebook-
grupperne for hhv. KIF og Foldby, eller ræk ud til Christian 
Esman på tlf. 22643785 eller undertegnede på 20222296, så 
har vi din ryg. På herreseniors vegne, de bedste hilsner, 

Kristian Holten - holdleder.  

Tak til KIF: 

En september aften her I efteråret efter 
vores Oldboys kamp på hjemmebane fik 
jeg til min store overraskelse overrakt 
DBU SØLVEMBLEM af fodboldformand 
Jan Frier. Jeg kom til klubben I 1968 som 
fodboldspiller og har haft spændende 
opgaver i klubben såsom 
ungdomstræner, kasserer, seniortræner 
og fodboldformand. Jeg har i perioder 
været væk fra klubben både som spiller 
og træner - men KIF vil altid være den 
klub, hvor mange gode oplevelser, fællesskaber, venskaber 
og socialt indhold står stærkt hos mig. TAK til DBU JYLLAND 
for anerkendelsen, til KIF for at indstille mig, men allermest 
TAK til KORSHOLM I.F. for mange gode år indtil nu og 
fremover. 

Gert Brund

 



 

 

Følg os på Facebook  

Facebook.com/KorsholmIF 

 https://www.korsholm-if.dk/ 

 Korsholmif@gmail.com 

 

Denne plads kan blive din! 
I Korsholm IF er vi i en rivende udvikling – både på det 
sportslige, men også socialt sætter vi alle sejl ind på, at gøre 
klubben til et samlingssted for lokalsamfundet. 

Ønsker du at støtte klubben, kunne du bruge omtale i 
nærområdet, vil du gerne øge din synlighed – så tøv ikke 
med at kontakte os til en uforpligtende snak om hvad det vil 
sige, at være sponsor i Korsholm IF! 

Kontakt Simon Markvart for nærmere info: 

Tlf: 22 11 80 55   Mail: simonmarkvart@yahoo.dk 

 

MÅDDERBOLD 
 
Grundet Corona har mådderholdet også holdtpause. Men 
venter spændt på hvornår vi må komme på græs igen. 2020 
valgte vi at skifte pulje, så vi kunne møde nogen 
modstander der var på sammen niveau som os  Vi tog 
ikke første pladsen i puljen, men vi tabte heller ikke alle 
kampe med 10 mål som vi plejer Mådderholdet er ikke 
sådan at slå ud!! Vi er stadig ved godt mod, vi har den gode 
stemning og vi hygger os så er kampånden der stadigvæk.  
DER ER ALTID PLADS TIL DIG HOLDET!  Vi skal ikke høres 
om!! Du skal møde op og opleve os! Vi er ligeglade med om 
du ikke har rørt en bold før. Vi er bare taknemlig for at du 
vil være med på vores lille Mådderhold.  
Du kan evt. kontakte træner Ina Frandsen 28723317  
Evt. Holdleder Louise Dam 81740531 
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Kontakter til KIF 
Bestyrelsesformand:  Ronni Mortensen, 40457467,  
ronni@gmail.com  
Kasserer: Dan Gripping, 31361180, dan.fodbold@gmail.com  
Fodboldformand: Jan Frier, 86988263 jfs@hin.dk  
Sekretær: Susanne Andersen, 31223243, kagekone77@gmail.com  
Louise Dam, 81740531, famwdam@hotmail.com 
Simon Markvart, 41731394, Simonmarkvart@yahoo.dk  
Line Horup Skjøde, 20888360, linehorup@gmail.com  
Håndbold: Jeppe Andersen (TFH) 8698 6807, 
jeppe@birkandersen.dk  
Badminton: Dan Gripping, 31361180, dan.fodbold@gmail.com 
Krolf: Jens Toftum 86325693, jenstoftum@gmail.com 
 
Festudvalg: Brian Wissendorf Dam, 52303381, 
brianwissendorf@gmail.com 
 Jens Toftum, 86985693, jenstoftum@gmail.com  
Gitte Christensen, 22540190, enghave13@yahoo.dk) 
Line Horup Skjøde, 20888360, linehorup@gmail.com  
Dennis Jacobsen, 86231858 Dennis.g.jacobsen@gmail.com  
Susanne Andersen, 31223243, kagekone77@gmail.com 
Klubhuset:  86987452, E-mail: Info@korsholm-if.dk  
KIFFEN redaktion: Louise Dam 81740531 
Famwdam@hotmail.com  
Line Horup Skjøde, 20888360, linehorup@gmail.com 
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